

**Protokoll DS-möte nr 4 2020**

Plats: Digitalt

Närvarande

Niklas Blomqvist, Martin Braxell, David Lindberg, Anders (Tholbox) Tholsson, Lotta Öström

§ 1 Mötet öppnas

Anders förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare för mötetMötet beslöt:

- att välja Niklas Blomqvist till sekreterare.

§ 3 Val av justerare för mötet att jämte ordföranden justera protokolletMötet beslöt:

- att välja **David** till justerare.

§ 4 Godkännande av dagordningMötet beslöt:

- att följa dagordningen från föregående möte.

§ 5 Godkännande av föregående protokoll

Förra protokollet godkändes (ej underskrivet än).

Mötet beslöt:

- att godkänna förra protokollet.

(Notera, protokoll ska skickas till styrelsen@sodertornscout.se)

§ 6 Ekonomi lägesrapport

Den ekonomiska stämman är genomförd och styrelsen beviljades ansvarsfrihet. Anders kommer att skicka in redovisningen till region Stockholm.

På stämman beslutades att lägga 200 000 kr extra till lägret. Det innebär att lägerförberedelserna kan fortsätta utan att ta in deltagaravgifter. Anmälningssläget stäms av den 15 april.

Trollbäckens scoutkår har skickat in redovisning för utlägg för kursavgifter till för 2019 först nu. Styrelsen diskuterade ifall vi skulle kunna godkänna den. Med tanke på att kåren blivit av med stora inkomstkällor i år så bestämmer vi oss för att vara snälla.

Mötet beslöt:

- att betala Trollbäckens ansökan om ersättning för kursavgifter.
- att föra över 200 000 kr till lägerkontot.

§ 7 ArrangemangDistriktets dag

Högst oklart om vi kan genomföra distriktets dag. Efter en kortare diskussion föredrog alla att DD ska ställas in nu och att undersöka möjligheten att köra DD till hösten istället.



Protokoll DS-möte nr 4 2020

Plats: Digitalt

Ösmo 24:an

Inställd

Scouternas dag

Inställd

Försmak

Stockholmsdistriktet kommer rekommendera deras Utmanar AU att flytta Försmak och vi instämmer med den rekommendationen. Martin föreslår att vi åtminstone bör köra ett digitalt möte/arr under våren för att peppa Äventyrarscouter inför deras utmanartid.

Mötet beslöt:

- att ställa in Distriktets dag
- att föreslå att vi flyttar Distriktets dag till hösten
- att **Tholbox** stämmer av med Gitten om Distriktets dag
- att **Tholbox** kontaktar Reg. DO och Erik Carlsson och föreslår att man gör ett digitalt arrangemang istället för Försmak. **Martin** kontaktar AU:t.

§ 8 Utbildning

Då Åsa avgått från utbildningsgruppen så behöver vi kontakta utbildningsgruppen om vem som ska bli en ny sammankallande.

David och Martin kontaktar utbildningsgruppen och hör vem som ska bli sammankallande. De kollar också datum för Växtkraft / stämma.

Inga fysiska utbildningar under våren.

Kvarstår från förra mötet:

- De planerade datumen för Växtkraft krockar med Demokratijamboreen. Vi föreslår för utbildningsgruppen att ändra datum till 6-8/11 och att vi lägger distriktsstämman samma helg.
- Att ta fram ett Google-formulär för kursavgiftsredovisning för kårerna.
- Policydokumentet för utbildningar.

§ 9 Kårutveckling / Konsulent

Anders har pratat med konsulenten Jonas. Jonas undrade i vilken utsträckning Södertäljekårerna med kyrklig koppling är involverade i Distriktet.

Beachflaggor: 8-10 kårer har bett om flaggor. Tholbox ska kolla hur många som finns kvar i förrådet innan vi köper in flera. En flagga kostar 1080 kr + frakt + ev tryck på förvaringsväskan.

§ 10 Utmanar-AU

Försmak är flyttat (se även punkten arrangemang)

Ingen respons på frågan om VUX så långt. Vi gör ett nytt utskick, Martin skriver ett förslag till Tholbox. Vi kan också lägga ett anslag på hemsidan.

Kvarstår sen tidigare:

- Styrelsen har insett ett behov av ett möte med de fyra distriktsstyrelserna i regionen och deras Utmanar-VUX för att diskutera framtida samarbetsformer. Anders och Martin tar upp frågan med Reg-DO.

**Protokoll DS-möte nr 4 2020**

Plats: Digitalt

- Vi behöver skicka ut information om att vi behöver fler VUX. Vi skickar till valberedningen först och hör om de har några förslag. **Anders** kontaktar valberedningen.

§ 11 Rover-AU

Anders kontaktar Sara och återkommer.

§ 12 Information / Hemsida

Inga kommentarer om nya hemsidan än.

Om man ska redigera så gå in på:
sodertorn.scout.se/wp-admin/

§ 13 Kårträff / Distriktsstämma / Extrastämma

Den ekonomiska stämman är genomförd den 1 april både elektroniskt hos Scouterna i Örnsberg. För mer detaljer se punkten 6 Ekonomisk lägesrapport.

Vi har behov av en träff med LÄKO efter v. 16. Vi avvaktar det mötet och bestämmer sedan hur vi går vidare med en eventuell kårträff alternativt bara skicka ut information om lägret.

§ 14 Distriktsläger 2020

Vi avvaktar nästa LÄKO-möte vecka 16 och stämmer av efter det. Vi diskuterade om vi kan flytta lägret till 2021 men då är det nationell jamboree så det passar dåligt. Kanske 2022?

Tholbox informerar om att även det stora lägret i Polen är flyttat till 2021.

§ 15 Stipendier

Inga nya ansökningar.

§ 16 Övriga frågor

Det var bara Håkan Persson (f.d. styrelseledamot) som deltog. Det finns en förväntan från Scouterna att vi som distrikt ska ha insyn i hur kårerna påverkas av Corona.

Då behöver vi nog dela upp kårerna och vara personliga kontaktpersoner. Detta har diskuterats tidigare och det vore bra att göra. Det kan rimligen vara sjösatt till höstterminen. Vi försöker dela upp kårerna ungefär kretsmässigt.

Tholbox planerar att besöka Gotlandskåren. Det är oklart om det kommer att gå.

Mötet beslöt:

- att **Niklas** gör en lista över hur vi ska dela upp kårerna på respektive personlig kontaktperson i styrelsen.

§ 17 Nästa möte

Tisdag 5 maj kl 18:30, Digitalt.

§ 18 Mötet avslutas

Anders tackade, avslutade mötet och önskade en trevlig påsk.

#4



2020-04-07

Protokoll DS-möte nr 4 2020

Plats: Digitalt

Niklas Blomqvist,
Sekreterare

Anders Tholsson,
Ordförande

David Lindberg
Justerare